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policia autonòmica qui els fique i vigile més.

La Sra. Orient diu que ha vist abocar de dia i varies vegades.

El Sr. Sales Muñoz diu que si la gent no pren consciència l’Ajuntament ha d’ac-
tuar i no és excusa la policia autonòmica.

El Sr. Viol diu que l’ajuntament no te mitjos, i que els culpables són els que 
incompleixen la llei.

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz  diu que referent a l’explicació que ha donat el Sr. 
Sales Sales de la retro, cal tindre en compte que s’ha comprat amb subvenció 
i cal veure les despeses de manteniment i que era millor comprar-la juntament 
amb altres pobles.

El Sr. Sales Sales respon que ja es va estudiar, però que les Coves te un terme 
molt gran i molts camins de terra i al ser varis propietaris hi hauria problemes 
per a la seua utilització.

El Sr. Zaragozà diu que es veuran moltes coses mancomunades d’ací endavant.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que fa temps va sol·licitar el llistat del personal 
eventual i se li va respondre que ho podria veure a la comptabilitat general de 
l’Ajuntament, però com que no ho ha vist, ho demane públicament per a saber 
quines persones han cobrat nòmina.

4/ El Sr.  Juan Zaragozà  dirigint-se al Sr. Ripollés li diu que el que el PP ha ficat 
al seu diari sobre les festes és una opinió, i que en aquesta opinió, respectable, 
fiquen de manifest que en les festes d’Agost han faltat actes tradicionals, que 
s’ha canviat l’hora de la construcció de la plaça, etc.  i que és una opinió i per 
tant demana el respecte per aquesta opinió, que ni són psicòtics ni que falten 
a la veritat ni eixes coses que s’han dit. També li comenta al Sr. Ripollés que 
respecte al comentari que aquest fa sobre que el PP no li produeix temor, el Sr. 
Juan Zaragozà li diu que el PP no li ha fet res perquè els tinga temor.

El Sr. Ripollés Gascó  li respon al Sr. Zaragozà i li comenta que discrepa 
totalment del que acaba de dir. Al respecte comenta,  en primer lloc, 
que l’article que  algú del pp  ha escrit al pamflet falta al respecta i sobre 
tot a la veritat perquè el que no pot dir mai el Grup popular es que no 
s’ha potenciat el dia de la Joia i mentir d’aquesta manera. Li comenta al 
Sr. Juan Zaragozà de perquè en el diari no parlen dels actes nous que 
s’han fet i l’acceptació que han tingut dins de les festes. Que en el ple 
passat quan el Sr. miguel Zaragozà es va alçar de la cadira per anar-se’n 
va dir que l’equip de govern no tenia vergonya de fer les festes que feia, 
es a dir, que les nostres festes són vergonyoses i açò va estar molt mal 
dit. Que ell mai ha criticat les festes quan les feia  el Sr. miguel Zaragozà 
perquè pensa que les festes del poble estan per damunt de tots i el que 
no pot ser és que el Sr. miguel Zaragozà com a regidor s’alce d’aquesta 
taula i diga que les festes de les Coves són vergonyoses, perquè les 
festes de les Coves no són en absolut vergonyoses, ni antes ni ara, que 
quede ben clar. També comenta que 1.400 persones es van apuntar a 
les paelles, 1.800 al pa i porta, 470 i pico a la festa dels jóvens i que això 
no és de cap manera vergonyós. Que les festes del poble, des que les 
organitza l’actual equip de govern i la comissió participativa de festes, 
estan a l’altura de qualsevol poble del voltant i en la meitat de pressu-
post.  Que no creu que el grup popular tinga  dret a  criticar-les de la 
manera que les ha criticades, que poden dir el que vullguen perquè hi 
ha llibertat d’expressió, però que està mal fet el criticar-les com les han 
criticades i el poble de les Coves no s’ho mereix i que tot açò ho està 
dient de cor i que espere que tot el que acaba de dir li aplegue al grup 
popular... perquè a les festes de les Coves treballa moltíssima gent, 
molta, col·laborant, organitzant-les i després acudint als actes. Que no 
es mereix ni el poble de les Coves ni la gent del poble de les Coves 
que el grup popular critique d’aquesta manera les festes. El Sr. Ripollés 
Gascó acaba dient que les festes de les Coves han segut dignes abans, 
són dignes ara i ho seran en el futur, quan nosaltres ja no hi estem, vu-

llgueu vosaltres o no vullgueu. Que les festes no seran ni millor ni pitjor, 
seran diferents, però mai indignes, tot el contrari, dignes i populars. 
Que el que no es pot dir és el que va dir el Sr. miguel Zaragozà ací en 
aquesta taula, que les festes eren una vergonya.

El Sr. Zaragozà Julián diu que ell va criticar la trencada de les tradicions i no 
res més.

El Sr. Ripollés diu que continua pensant que no s’han trencat les tradicions i 
li sorprèn  l’actitud del Sr. Zaragozà Julián que dona a entendre que li pareix 
malament que col·labore la gent. Que aquest equip de govern s’ha preocupat 
perquè la gent opine, col·labore i participe en les festes i açò fa que l’equip de 
govern estiga molt orgullós. 

La Sra. Orient li pregunta al Sr. Ripollés Gascó si recorda els actes de les festes 
de 2006, quan es va intentar per damunt de tot el rebentar-les i que el Sr. Viol va 
anar totes les festes al “paseillo” amb la camiseta de “No a l’abocador”.

S’entabla discussió i el Sr. Alcalde crida a l’ordre.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el seu grup creuen que s’han trencat les tradici-
ons i per això ho critiquen.
El Sr. Ripollés Gascó comenta que en 2006 es va produir una reivindicació 
social contra l’abocador.

El Sr. Viol li diu al Sr. Zaragozà Julián que espere que este, al que li agraden 
tant les festes del seu poble, no compartisca el que el seu company de partit, 
el Sr. Miguel Zaragozà, va dir quan abandonava l’últim ple sobre que les festes 
eren una vergonya.

S’entabla discussió i el Sr. Alcalde fica ordre i dona la paraula al Sr. Zaragozà 
Julián 

El Sr. Zaragozà Julián li pregue al Sr. Viol que no faça els comentaris que va fer 
el passat ple quan els va dir psicòtics.

El Sr. Viol li explica que una persona psicòtica és aquella que fa una interpreta-
ció desajustada de la realitat que l’envolta, i comenta que lo que ficava al TBO 
publicat pel Partit Popular no tenia res que veure amb la realitat, per això lo de 
“brotes psicóticos” i que pense que el Sr. Zaragozà Julián s’ha oblidat del que 
ficava reialment al fullet editat pel Partit Popular.

La Sra. Montull comenta que el Partit Popular en aquest periòdic que ha pu-
blicat s’ha oblidat d’aquelles tradicions que s’han recuperat com el Ball Pla el 
dia l’Agost i el dia de Sant Roc, les corregudes per la Joia que s’han potenciat 
i invita als membres del Partit Popular a acudir a la comissió participativa de 
festes per tal de col·laborar i suggerir. 

La Sra. Orient diu que la seua faena és dir les tradicions que s’han perdut i no 
fer-li propaganda.

La Sra. Montull li diu que aquesta propaganda, per part del Partit Popular, ni la 
necessiten  ni l’esperen.

La Sra. Orient li diu al Sr. Viol que ell interromp moltes vegades al Sr. Miguel 
Zaragozà.

El Sr. Viol diu que la Sra. Orient no és la persona més apropiada per a parlar 
d’interrupcions.

El Sr. Alcalde alça la sessió, a les vint hores i trenta-cinc minuts, de la qual cosa 
jo, el Secretari, done fe

Quedaran per publicar 5 actes corresponents a la Corporació que va acabar la 
legislatura el dissabte dia 11 de juny, però degut a la gran quantitat d’informació 
apareixeran en el proper número.


